

Maryknoll Fathers' School

Special Arrangements for F. 6 Students after the Final Examination

7 February 2018

After the Final Examination, students will have morning session on 7 February 2018 (Wednesday) and whole day school on 8 and 9 February 2018 (Thursday and Friday) for **reviewing their answer scripts**.

A **Farewell Ceremony** will be held for all F. 6 students on 9 February 2018 (Friday) in the morning assembly. A **Graduation Mass** will be held from 11:25 am to 12:35 pm in the school hall on the same day.

All F. 6 students must **clear their lockers** and leave them unlocked on or before 9 February 2018 (Friday). Contents inside lockers or any items left in their classrooms will then be disposed by janitors without further notice.

Report cards and Student Learning Profiles will be distributed to F. 6 students on 2 March 2018 (Friday) after the morning assembly. Students should attend the morning assembly at 8:10 am.

Library materials borrowed by F. 6 students must be returned to the School Library on or before 9 February 2018 (Friday).

The **Study Room D33**, 3/F of Block D, will be open to 7:00 pm for F. 6 students on school days. The room will also be open as a **study room for F. 6 students during non-school days** (except Sundays and public holidays) till 28 April 2018 (Saturday) from 8:30 am to 7:00 pm.

Students using the school facilities must wear **full school uniform** (not PE uniform) on any **school days** or when attending **supplementary lessons**. PE uniform (PE T-shirt and trousers) can be worn only on non-school days without any supplementary lesson. No ball games or other leisure activities are allowed. Students must tap their student cards for recording with the e-Class system at the guard room at entry and departure.

Ho Lik Sang Lobo
Principal
Maryknoll Fathers' School

瑪利諾神父教會學校
中六級期終考試後特別安排

中六級期終考試後，學生須於二月七日（星期三）上午、二月八日（星期四）及二月九日（星期五）全日回校上課，進行答題分析及複習。

學校將於二月九日（星期五）早會上為中六學生舉行歡送儀式。稍後在上午 11:25 至下午 12:35 於學校禮堂舉行畢業彌撒。

各中六學生必須於二月九日（星期五）或之前清理儲物櫃，不可將櫃門上鎖。校方隨即清除儲物櫃或課室內無人認領的物品，不作另行通知。

成績表及學生學習概覽將於三月二日（星期五）早會後派發。學生當天須於上午 8:10 前回校參加早會。

中六級學生必須於二月九日（星期五）或之前歸還所有學校圖書館的館藏。

溫習室設於 D 座 3 樓 D33 室，在上課日開放至下午 5:30，而中六學生可溫習至晚上 7:00。

由即日起至四月二十八日（星期六），D33 室亦於非上課日（星期日及公眾假期除外）開放予中六學生溫習，時間為上午 8:30 至晚上 7:00。

學生回校補課或在上課日回校溫習，必須穿著整齊校服。學校運動服（運動上衣及長褲）只適用於無須補課的非上課日。期間不得進行任何球類或其他消閒活動。學生於進出校園時，須在正門守衛室以學生證作電子登記。

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟
二零一八年二月七日